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Étterem
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1161 Csömöri út 80. 405-3768

www.submarinestation.hu

Étkezési utalványt, SZÉP kártyát elfogadunk!

Tengeralattjáró

NAGYICCE
PATIKA

Tel: 401-0078
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ÜGYELET!

Használja
KEDVEZMÉNYES

KÁRTYÁJÁT!

1163 Budapest,
Veres Péter út 11.

Asztrológia • Horoszkóp
Nyerjen gyerekjegyet

10. oldal

Képviselőjelöltek legtelje-
sebb választéka, és egyéb 
információk – 5. oldal

Kövesse honlapunkon a kampányt: www.helyihirek.hu

Tel/fax: 405-0064

06/70/361-5896Non-stop tel:
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Magyar Zoltán
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Várjuk kedves 
vendégeinket 
megújult 
éttermünkben!

251 63-77
www . trofeagr i l l . com

„Február 18-án, magyar 
idő szerint 18 óra 55 perckor 
kezdődik az utolsó asztroló-
giai hónap, a Halak hava. A 
már „megszokott” kvadrát 
fényszögekhez további érde-
kes – nehéznek vélt – konstel-
lációk csatlakoznak.

Úgy tűnik, „odaföntről” 
hosszú ideje, türelmesen 

üzenik, hogy az életünk-
ben felhalmozott problé-
mákkal és megoldandó 
ügyekkel jó lenne már kez-
deni valamit.

És mit lehet kezdeni a Ha-
lak havában, ami lényegében 
a befejezés időszaka, bizony-
talan, hullámzó, ködös és át-
meneti…?”  7. oldal

Főszerkesztői üzenet. Ehavi Közéleti Helyi Hírek 
mellékletünkben beszámolót olvashatnak a XVI. kerületi 
évértékelőn elhangzott 
országos eredményekről, 
a kerületi iskolaválasztó 
eseményeiről, valamint 
Kósa Lajos Fidesz-alel-
nök és Szatmáry Kristóf 
országgyűlési képviselő 
nagy sikert aratott re-
zsifórumáról, illetve a 
rezsicsökkentés harma-
dik üteméről. Emellett 
bemutatjuk az LMP kép-
viselő-jelöltjét, Mizsei 
Lászlót és interjút olvas-
hatnak Szatmáry Kris-
tóffal is. Ellátogattunk a 
Ligeti Baba Klub születésnapi rendezvényére is.

– Miért akarja a kertvárosiakat kép-
viselni az Országgyűlésben?

– Engem minden ideköt. A csalá-
dom 130 éve él ezen a környéken; ez 
biztos támaszt ad, és nagyban moti-
vált abban, hogy közéleti szerepet 
vállaljak. 23 évesen, 1998-ban lettem 
a XVI. kerület külsős bizottsági tag-
ja, 2002-től önkormányzati képviselő 
voltam, egészen 2011-ig, amikor Or-
bán Viktor miniszterelnök úr felkért, 
hogy legyek a kormánya gazdaság-
fejlesztésért felelős államtitkára. De 
nem szakadtam el a Kertvárostól: 
lokálpatriótaként aktív résztvevője 
maradtam a helyi közéletnek. Már 
csak azért is, mert csak akkor tudok 
sikeresen tenni az itt élőkért a parla-
mentben és a kormányban, ha pon-
tosan ismerem a helyi viszonyokat; 
ha elmegyek minden fontos fórumra, 
részt veszek jótékonysági rendezvé-
nyeken, sportnapokon, szemétszedés-
ben, egyéb civil kezdeményezések-
ben. Egy település mindig annyira 
otthonos, amennyire a benne lakók 
azzá teszik. A Kertvárosban élők 
szorgalma, tudása és lakóhelyének 
szeretete méltán tette környékünket 
Budapest egyik legszebb részévé. 
Mivel itt élek, és mindig is itt éltem, 
sok választót személyesen ismerek, 
és tisztában vagyok az itteniek min-
dennapi örömeivel, bosszúságaival, 
a kerület problémáival. Négygyerme-
kes családapaként ismerem az itteni 
bölcsődéket, óvodákat, iskolákat, a 
szakrendelőt, a közérteket és a piacot, 
az uszodát, amelynek létrehozását el-
sőként vállaltam fel. Az utak állapo-
tával, a közbiztonsággal, a sportolási 
lehetőségekkel és a közlekedés nehéz-
ségeivel éppúgy tisztában vagyok, 
mint a felszálló repülőgépek okozta 
zajjal. Ismerem és szeretem Pestnek 
ezt a részét, és megtisztelő számomra 
az itt élőket képviselni.

– Mit érez a legnagyobb sikerének, 
amíg az önkormányzatban dolgozott?

– Engem a tenni akarás hozott 
a politikába. Fiatal önkormányzati 

képviselőként a fejlesztési ügyek ke-
rültek hozzám. Ahhoz, hogy minél 
jobban tudjam a feladatom ellátni, 
beiratkoztam egy képzésre, ahol az 
európai uniós fejlesztések pályázati 
rendszerét és lehetőségeit oktatták. 
A záróvizsgára egy tanulmányt kel-
lett készíteni arról, hogy saját lakó-
környezetünkben milyen fejlesztést 
lehetne uniós forrásból megvalósí-
tani. A pályázat feltétele a megfe-
lelő társadalmi támogatottság volt, 
ezért nagyon sok embert megkérdez-
tem, hogy mit tart fontosnak. A leg-
többen az úszásoktatást hiányolták, 
ezért elkészítettem az erzsébetligeti 
volt szovjet strand területének reha-
bilitációs programját egy új uszoda 
építésének tervével egybekötve. A 
tervet az önkormányzat elfogadta, a 
pályázatot az unió támogatta, és végül 
megnyithatta kapuit kerületünk első 
uszodája. Akkor megtanultam, hogy 
mindig az emberek számára fontos 
ügyeket kell képviselni.

– Mit tart még ilyen fontos ügynek?
– Büszke vagyok arra, hogy Ko-

vács Péter polgármester úrral és a 
városvezetéssel együtt jó néhány, 
az egész kerület életét pozitívan be-
folyásoló fejlesztést indítottunk el. 
Volt szerencsém aktívan részt venni 
kerületünk két uszodájának, a rákos-
szentmihályinak és a mátyásföldinek 
a megtervezésében és megépítésé-
ben. Közösen indítottuk el az Ikarus 
sporttelep visszavásárlását, és kezd-
tük meg a máig tartó fejlesztését. A 
Jókai úti szakrendelő teljes körű felújí-
tása, a Sashalmi Piac és környékének 
több mint egymilliárdos fejlesztése, a 
cinkotai városközpont rehabilitáció-
jának elindítása, 150 földút leaszfal-
tozása – ezek a beruházások jobbá 
tették a kertvárosiak életét. 

– Képviselőként és államtitkárként 
mit tett a Kertvárosban élőkért? 

– Büszke vagyok arra, hogy szava-
zatommal olyan ügyeket támogathat-
tam, amelyek több ezer kerületi lakos 
terhein is könnyítettek. A Nemzet-

gazdasági Minisztérium államtitká-
raként olyan, a kerületünket is érintő 
ügyekben tudtam dolgozni, mint a 
fogyasztóvédelmi jogok kiterjesztése: 
ennek talán legismertebb eleme, hogy 
a telefonos ügyfélszolgálatoknak már 
öt percen belül kapcsolniuk kell egy 
munkatársat. Javaslatomra a kormány 
összhangba hozta a rezsicsökkentés-
sel a kötelező műszaki biztonsági 
ellenőrzések szabályozását: a gáz-
szolgáltató a saját költségén végzi el 
a gázkészülékek felülvizsgálatát. Sze-
mélyes ügyemnek tekintettem a több 
mint százezer gyermek üdültetését 
biztosító Erzsébet-program beindítá-
sát a hazai cafeteria-rendszer reform-
jának részeként; ennek köszönhető 
egyébként, hogy már nem külföldi 
cégeket gazdagítanak a munkavál-
lalók támogatására szánt összegek. 
Szintén szívügyem volt – már csak 
a Budapesti Kereskedelmi és Ipari 

Kamara elnökeként is – a hazai kis-, 
és közepes vállalkozások fejleszté-
si programja, vagy a kerületünkben 
nagy hagyományokkal bíró Nemzeti 
Autóbuszprogram újjáélesztése.

– Milyen tervei, céljai vannak or-
szággyűlési képviselőként?

– A HÉV és a metró összekötése 
az Örs vezér terén a kerületben élő és 
tömegközlekedést használó sok ezer 
ember munkába járását megköny-
nyítené. Ehhez mindenképpen kor-
mányzati támogatásra lesz szükség, 
amelyre minden esély megvan, ha 
ismét a Fidesz győz. Szívügyemnek 
tekintem a repülőgépzaj problémáját 
megoldani, erről személyesen egyez-
tettem Orbán Viktor miniszterelnök 
úrral is. A Hungarocontrollal kezde-
ményezem a kapcsolatfelvételt, és az 
érintett kerületek polgármestereit is 

megkeresem, hogy közös fórumon 
lépjünk fel a szocialista lobbi miatt 
megváltoztatott repülőgép-útvonalak 
módosításáért. Új, 1200 fős komplex 
sportcsarnokot szeretnék felépíttet-
ni az Ikarus-pályán, hogy a kerületi 
gyerekek és persze felnőttek méltó 
körülmények között sportolhassanak. 
Gyerekkori álmom vált valóra, ami-
kor felkértek, hogy legyek egykori 
klubom, a BVSC elnöke: a patinás 
egyesületet megmentettük a csődből, 
rendbetettük anyagilag és másfél mil-
liárd forintos fejlesztést fejezünk be 
idén ősszel. Ez azonban csak a kezdet, 
hiszen több ezer gyermek sportol itt, 
közöttük az én fiaim is. Az iskolák, 
óvodák felújítása, a bölcsődék bőví-
tése sem állhat meg, és bár az elmúlt 
években 150 utat aszfaltoztunk le, 
van még tennivaló: további ötvenet 
tervezünk szilárd burkolattal ellátni. 
A térfigyelő rendszerek bővítésének 

hála sokat javult a kerület-
ben a közbiztonság, de az 
sosem lehet elég jó; ezért 
mindenképpen tenni aka-
rok, mint ahogy az egész-
ségügyi ellátást is mindig 
lehet javítani. 

– Mire a legbüszkébb?
– Természetesen a családomra. 

Négy fiamra, Lénárdra, Leventére, 
Zalánra, Vilmosra, feleségemre, aki 
hosszú évek óta kitartóan támogat, 
és édesanyámra, aki a mai napig ak-
tív tagja a családnak és a családi vál-
lalkozásnak is. Hiszem, hogy őket és 
mindezeket alapvetően a gondviselés-
nek köszönhetem, ahogy azt is, hogy 
bármilyen feladatot állított is elém ed-
dig az élet, azt a tőlem telhető legjobb 
tudással megpróbáltam maximálisan 
elvégezni. Ennek is köszönhető, hogy 
legyen szó a parlamentről, minisztéri-
umról, vagy a BVSC-ről, jó érzéssel 
megyek be a feladataimat ellátni.

– Mit szól az elmúlt napok politikai 
botrányaihoz?

– A „Millió dolláros bébire”, a 
szocialista Simon Gáborra gondol? 

Vagy arra, hogy egy másik szocia-
lista politikus, Józsa István 6,6 mil-
liárd forintos állami megrendeléseket 
kapott? Vagy arra, hogy a hatalom 
visszaszerzése érdekében hivatalo-
san is összeállt Gyurcsány Ferenc, 
Mesterházy Attila, Bajnai Gordon, 
Kuncze Gábor és Fodor Gábor, és 
máris „kiigazításokat” emlegetnek? 
Mindez azt igazolja, hogy a több párt-
nak látszó, bukott baloldal valójában 
nagyon is egységes és mindenre ké-
pes, hogy kormányra kerüljön. Em-
lékezzünk vissza: másfél éve még 
Bajnai Gordon és szövetségesei, köz-
tük Tordai Bence vagy Juhász Péter, 
megújulásról, a múlt befejezéséről 
beszéltek, majd nem csak hogy össze-
álltak Gyurcsány Ferenccel, de még 
a megsemmisülésbe taszított SZDSZ 
politikusait is reaktiválták. Meg kell 
akadályoznunk, hogy újra kormányra 
kerüljenek, hiszen akkor visszaszedik 
az emberektől azt, amit a Fidesz és 
az Orbán-kormány már visszaadott: 
a rezsicsökkentést, a minimálbéreme-
lést, a családi adókedvezményeket, 
a stabil nyugdíjakat. Erről próbálják 
elterelni a figyelmet, amikor a közös 
eredményeinket támadják. 

– Például?
– Például azt, amit én az egyik 

legnagyobb sikernek tartok: hogy 
a rendszerváltás óta még nem dol-
goztak ennyien Magyarországon. A 
4 millió foglalkoztatott akkor is re-
kord, ha egy része ezeknek az embe-
reknek közfoglalkoztatott, azonban 
ne feledjük, hogy ennyivel kevesebb 
munkanélküli járadékot is fizetünk. 
Ráadásul fontos eszköze a társadal-
mi integrációnak: akik eddig ingyen 
kapták a segélyt, most már emelt fővel 
nézhetnek a gyerekeik szemébe. Ezek 
a gyerekek pedig nem úgy szocializá-
lódnak, hogy nem kell tanulni, nem 
kell teljesíteni, mert az állam úgyis 
eltart. Az állam nem egy feneketlen 
kútból meri a pénzt, hanem a dolgo-
zók tartják el az inaktívakat. Talán 
ezt is sikerült tudatosítani. 

Minden 
ideköt
Mindig az emberek számára fontos ügyeket kell 
képviselni – már kezdő XVI. kerületi önkormányzati 
politikusként ezt vallotta Szatmáry Kristóf, aki 
kertvárosi országgyűlési képviselőként éppen ezért 
vállalta el Orbán Viktor felkérését, hogy legyen 
gazdaságfejlesztési államtitkár. Bár a fogyasztóvédelmi 
jogok bővítésétől százezer rászoruló gyermek üdültetésén 
át két kerületi uszoda létrehozásáig számtalan ügyet 
képviselt, sok terve van még, amit a következő ciklusban 
kerületi országgyűlési képviselőként megvalósítana, 
a repülőgépzaj problémájának megoldásától az 
egészségügyi ellátás fejlesztéséig. 

A tenni akarás hozott 
a politikába

2014. február
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Bankkártya elfogadó hely

TELJES TERMÉKVÁLASZTÉK!

Vasárnap:
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XVI. ker. GYÖRGY u. 2.

NEMZETI DOHÁNYBOLT

Csömöri út – György u. sarok

A KÕHÍD ABC mellett

6-22

www.trafik16.hu • Tel: 233-8005

Választás 2014

Gyorsan finomat!

Kiszállítás a környéken INGYENES!

www.pizza16.hu

06-30-416-16-16

Minden nap

nyitva:

Rendelés: 1-416-16-16

11-22-ig

Emlékmentés – régi hangfelvételek, képek, 
filmek digitalizálása bármilyen formátumba (CD-re, DVD-re, 
pendrive-ra, hordozható merevlemezre, stb.). Sok szép régi felvétel 
jut el hozzánk, némelyek az utolsó pillanatban. A 20-25 éves VHS 
videószalagot még egyszer-kétszer éppen le lehet játszani, azután 
visszavonhatatlanul lehullik róla a képeket őrző mágnespor. De ha-
sonló a helyzet a hangszalagokkal is. A régi emlékeket őrző dia-
képek megfakulnak. Nagy gonddal, figyelemmel foglalkozunk a 
hozzánk elhozott, addig féltve őrzött emlékekkel – megragasztgat-
juk a sérült szalagot, digitálisan lecsökkentjük a felvételek zaját, 
helyreállítjuk a színeket, s kérésre akár elegáns borítót is készítünk 
a kész digitális anyaghoz.
Ha úgy gondolja, hogy segítségére lehetünk, hívjon telefonon:  
(06-1) 405-5919, mobil: 06-20-9392-658, Ferenci Videó

Jegyrendelés, info: (1)401-3061, info@kulturliget.hu
Erzsébetligeti Színház • Bp. XVI. Hunyadvár u. 43/b.

A KAKTUSZ VIRÁGA 2014! SZTÁROK ÉS ÉLÕZENEKAR!
2014. március 14. péntek 19.00 óra

GUMISZERVIZ
Bp., XVI.

Templom u. 36.

Tel: 405-1461, 06-70-241-9493

www.gumiszerviz16.hu
Személy, robogók, motorszerelés, centrírozás

ÖREG KAPUK JAVÍTÁSA
Ház körüli lakatosmunkák

XVI. Mátyás király út 112.

Telefon: 405-2408
06-30-940-6532

Az Év sörfőzdéje – Árpádföldön
Idei fejlesztések a XVI. kerületben
Hogyan működik a gyakorlatban 
a szabad iskolaválasztás?

Kertvárosi sikerek Lisszabonban
Két kerületi karatéka is komoly sikert ért el a 

február 7-9-i lisszaboni korosztályos karate Eu-
rópa-bajnokságon. Nógrádi Nicol címvédőként 
utazott a portugál fővárosba, de pontosan tud-
ta, hogy nem lesz könnyű megvédenie a címét. 
A juniorok 53 kg-os súlycsoportjában Nicol vé-
gig derekasan küzdött, s bár a címvédés nem 
jött össze, a harmadik helyen végzett verseny-
ző már pályafutása második világversenyén állhatott fel a dobogóra. 

Érmes reményekkel utazott Lisszabonba a korábbi junior vi-
lágbajnokunk, Szegedi Döme is, akinek ezúttal az U21-es kor-
osztályban kellett bizonyítania. A kertvárosi fiatalember a tava-
lyi vébén is harmadik volt, az idei évet pedig bombaformában 
kezdte, hisz januárban megnyerte a sportág egyik legrangosabb 
versenyét, a felnőtt Párizs Opent. Az EB-n azonban a második 
körben bírói döntéssel alulmaradt horvát ellenfelével szemben, 
így hamar vigaszágra kényszerült. Döme a továbbiakban dere-
kasan küzdve minden ellenfelét legyőzte, így neki is sikerült a 
bronzérmet megszereznie. (R.T.)

A fogyasztók szavazatai 
alapján az Év sörfőzdéje 
lett a Legenda Sörfőzde a 
Szlovák út sarkán – felvé-
telünkön a tulajdonos, Ko-
vács József, becenevén 
Olasz – cikkünk a 6. oldalon

3. oldal


